
 

 

Komuniké ze zasedání Komise ženského fotbalu ze dne 15. 9. 2022 od 13:00 

 

Přítomni:  

                   Jaroslava Rinnerová, Miroslava Fousková, Hana Výmolová, Miroslav     

                   Zbořil (online), Aleš Meloun, Petr Zapletal (online), Jakub Tomek 

Omluveni:  

                   Eliška Nováková 

Hosté:  

                   Zdeněk Psotka, Marek Opočenský 

Program jednání: 

1. Reprezentace 
2. FIFA Covid relief II  
3. NSA projekt - update 
4. Planeo cup pro dívky 
5. Diskuse 

 
Komise vzala na vědomí informace o aktuálním stavu všech reprezentačních týmů. Členové 

komise byli informování o průběhu závěrečných zápasů kvalifikace o MS 2023 žen i o 

organizaci nejbližších přípravných zápasů doma s Maďarskem a v Anglii.   

Komise vzala na vědomí informace o přípravách na kvalifikační turnaje v kategoriích WU19, 

WU17. Komise byla obeznámena s rozhodnutím, že na kvalifikaci WU19 v Kazachstánu bude 

plnit roli hlavního vedoucího zaměstnanec FAČR David Simon. 

Komise vzala na vědomí informace o přípravách WU-15 na první reprezentační akci 

v soutěžním ročníku 2022/2023.  

Komise vzdala na vědomí prohlášení sportovně technického ředitele, jenž v rámci 

listopadového reprezentačního okna preferuje odehrání zápasů u 3 nejstarších 

reprezentačních týmů: ženy A, U19 i U17.  

Členové komise byli informováni, že proces vyúčtování mistrovství Evropy WU19 nadále 

probíhá. Dle dostupných podkladů by rozpočet na akci neměl překročit stanovený rámec. 



 

 

Členové komise byli seznámeni s výsledky propagačního projektu „Legacy“. Sekretář komise 

informoval, že díky projektu došlo k navýšení členské základny dívek v Moravskoslezském 

kraji, kde se podařilo otevřít 3 nové soutěže dívčího fotbalu.      

Komise vzala v potaz možnost uspořádat nultý ročník turnaje PLANEO Cup v kategorii mladších 

žákyň. Členové komise se se sportovně technický ředitelem shodli, že komise představí 

organizátorům vlastní vizi turnaje, která bude vyhovovat potřebám ženského fotbalu.   

Komise vzala na vědomí informaci sportovně technického ředitele, že dle dostupných dat 

mládežnický dívčí fotbal nemá nejvyšší členskou základnu, když si lépe stojí florbal, který má 

dle statistik až o několik stovek větší počet dívek.  

K programu FIFA Covid relief si komise nechala od dotčených klubů zpracovat tabulku 

upravující vynaložené náklady v rámci soutěžního ročníku 2021/2022 v I. lize žen. Komise 

pověřuje úsek ženského fotbalu předáním uvedeného materiálu na finanční oddělení FAČR 

k posouzení a vydání finálního rozhodnutí.  

Komise vzala na vědomí aktuální informace k možnosti čerpání finančních prostředků z dotace 

NSA. Členové komise byli informováni o setkání na půdě NSA, kterého se na přelomu září a 

října zúčastní nejvyšší představitelé, včetně předsedy výkonného výboru a generálního 

sekretáře. 

Komise vzala na vědomí návrhy k projednání od člena výkonného výboru Radka Zimy.  

Komise doporučuje předložení otázky neoprávněného startu hráčky ročníku 2014 za klub FC 

Znojmo v utkání mladších žákyň k posouzení právnímu oddělení FAČR.  

Komise nepokládá problematiku neotevření MSFL za otázku, která spadá do její působnosti. 

Dle názoru komise tato otázka náleží do působnosti Řídící komise pro Moravu, resp. úseku 

organizujícího soutěže ženského fotbalu. 

Komise se usnesla na termínu dalšího jednání. To se uskuteční v pátek 7. 10. 2022 ve Zlíně. 

Přesný termín jednání bude upřesněn. 


